
Studeranderådet 

Datum:   14.5.2025 

Planerad tid: 14:40 – 15:40 

Plats:  Konferensrummet VS207 

Närvarande:               Maria-Louisa Preifer Ordförande, Marina Fili viss 

sekreterare, Sofia Topoeva ordinarie, Lucas Cruz- Holmström ordinarie, Fredrik 

Törnroos.  

 

§ 1. Inledning 

Ordförande öppnar mötet klockan 14.45 

 

§ 2. Planera ihop kort om social media manager 

Vi gör klart posten i år och nästa år hålls valet. 

 

§ 3. IT-minister presenterar grundregler för minecraftserver  

De tio budorden av LusseCraft 
  
1. Visa respekt mot alla. 
2. Ingen griefing. 
3. Inga trakasserier. 
4. Språk som är tillåten på Lusse, ät tillåten på LusseCraft. Tumregel: Om du får säga det till en lärare, 

är det tillåtet på servern. 
5. Inga diskriminerande uttryck eller anmärkningar. 
6. Inget fusk. 
7. Inget utnyttjande av spelbugg 
8. Inget spam. 
9. Inget admin tiggeri (tigga OP, creative, items, etc.). 
10. Endast Lyceum studerande är tillåtna på servern. 
  
Bestraffningar för regelbrott 
  
Regel 1: Den man skadar mest är sig själv. 
Regel 2: Beror på hur skadlig griefing det är. 1 dagsban – permanent ban. 
Regel 3: Beror på omfattningen av trakasseriet. Kickad, om fortsätts blir det 1 dagsban – 1 vecka ban. 
Regel 4: Kickad. Om det fortsätts efter kicket blir det 1 dagsban. 
Regel 5: 1 dagsban – 1 månad ban. 
Regel 6: Permanent ban. 
Regel 7: Beror på vilket slags utnyttjning det är. Om det är duping, blir items tagen bort tillsammans 

med 1 dagsban – permanent ban. 
Regel 8: Kickad. Om det fortsätts efter kicket blir det 1 dagsban. 



Regel 9: Kickad. Om det fortsätts blir det 1 dagsban. 
Regel 10: Permanent ban om det upptäcks att du inte är en studerande på Ålands Lyceum. 

 

§ 4. Svar från Envoltura:  

Mera kladdkakor kommer så snabbt som möjligt, det har inte kommit in på länge eftersom det 

var första gången de testade med kladdkakan.  

 

§ 5. Erik dag på fastlandet, utvärdering 

Erik dag: Det är massa elever som samlas och pratar om olika frågor som kommer upp, 

diskuterade inte så mycket då det inte var så många på mötet.  

§ 6. Övriga ärenden 

Utvärdering av lunchen: Ska försöka hitta enkäten så att vi kan prata igenom det och skicka ut 

den också.   

Utvärdering av den nya lektionstiderna med förlängd lunch ska skickas ut denna vecka och ska 

tas upp i ledningsgruppen.  

Förslag: På att båda läggs ut i samma enkät.  

Vegetarisk och vegansk mat: At det ska försökas planeras vegetariskt och veganskt mat bättre 

från köket.  

Lådorna med mat som man kan köpa tex. om man ska på träning eller bor själv är på gång och 

förhoppningsvis kan hända från och med hösten eftersom personalen gör det redan.  

§ 7. Avslutning 

Ordförande avslutar mötet klockan 15:34 

 


